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Vantaan kaupunkitasoisessa osallistuvassa budjetoinnissa on siirrytty hankkeiden toteutusvaiheeseen. 
Kaikista läpimenneistä 66 hankkeesta on tehty toteutussuunnitelmat, joiden perusteella kaikki hankkeet 
saadaan toteutettua vuosien 2024 ja 2025 aikana. Joissakin yksittäisissä hankkeissa jatketaan 
yhteiskehittämistä kohderyhmien kanssa vielä syksyn 2024 aikana. Päivitetyt toteutussuunnitelmat 
hankkeista julkaistaan osoitteessa www.vantaa.fi/osbu lokakuussa. Tähän mennessä hankkeen eri 
vaiheisiin on osallistunut 4,8 prosenttia suuralueiden asukkaista. Näyttää siltä, että sitova tavoite, jonka 
mukaan 5 prosenttia alueiden asukkaista osallistuu osbun vaiheisiin, saadaan tavoitettua.

Kivistössä toteutetaan viisi hanketta:

- Viitoituksia Keimolanmäen ulkoilualueelle ja Isosuon luonnonsuojelualueelle
- Panostetaan lasten ja nuorten maksuttomiin harrastuksiin 
- Ulkoilmaelokuvia Kenraalipuistossa
- Ulkoroskiksia Kivistöön 
- Uusia parkkipaikkoja Kivistöön
 
Aviapoliksen suuralueella toteutetaan 11 hanketta:
 
- Maksuttomia leffapiknikkejä eri ikäisille
- Panostetaan lasten ja nuorten maksuttomiin harrastuksiin 
- Ohjattuja ulkokuntosalitreenejä
- Pöytäjalkapallopeli Kartanonkosken koulun pihalle
- Viihtyisyyttä pimeyteen valoin
- Uusia liikuntavälineitä Ylästön kouluun
- Siivoustapahtuma Aviapolikseen
- Ulkoroskiksia
- Lanit
- Koulutusta opettajille neuropsykiatrisista oireista
- Trampoliineja Aviapoliksen suuralueelle
 
Eniten ääniä saaneissa hankkeissa näkyvät vahvasti halu panostaa lasten ja nuorten hyvinvointiin ja 
vapaa-aikaan. Suosittuja hankkeita olivat myös puistoalueiden kunnostukset, ulkoroskikset, 
liikuntatapahtumat- ja paikat sekä ulkoilmaelokuvat.
 
Vantaan osallistuvan budjetoinnin mallista on alkanut arviointi- ja kehittämistyö, jonka aikana päätetään 
seuraavan kierroksen tavoitteet ja toimenpiteet.
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Kivistön projektijohtajan esitys:
Merkitään tilannekatsaus ja käyty keskustelu tiedoksi.

Käsittely:
Kuultiin vuorovaikutusasiantuntija Milja Inkeroisen selostus.

Keskustelua:

 Pysäköintipaikkojen riittämättömyys on ollut Kivistössä huolenaiheena jo pitkään. Vaikka on 
hyvä, että pysäköintipaikkoja saadaan Kivistöön lisää, osallistuvan budjetoinnin rahoja olisi 
toivottu muunlaisiin asioihin, kuten ulkokuntosaleihin. Kaupungin olisi pitänyt hoitaa 
pysäköintiongelmaa joka tapauksessa, ja on koettu epäoikeudenmukaiseksi, että nyt Kivistön 
asukkaat eivät voi käyttää osallistuvaan budjetointiin suunnattua rahaa samalla tavalla kuin muut 
alueet.

Päätös:
Merkittiin tiedoksi.

Täytäntöönpano: Laki- ja valmistelupalvelut

Muutoksenhakuohje: 3.1. Oikaisuvaatimus- ja valituskielto

Lisätiedot:
vuorovaikutusasiantuntija Milja Inkeroinen, puh. 050 542 4738
(etunimi.sukunimi[at]vantaa.fi)


